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Saksliste Årsmøte i Klæbu Idrettslag 2023 
 
 
Saksliste og saksdokumenter for årsmøtet:  
 
Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede medlemmene 
Sak 2 Valg av dirigent(er)  
Sak 3 Valg av protokollførere(e)  
Sak 4 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen  
Sak 5  Godkjenne forretningsorden 
Sak 6 Godkjenning av innkalling 
Sak 7  Godkjenning av sakliste  
Sak 8 Behandling av idrettslagets årsberetning 
Sak 9 Behandling av idrettslagets regnskap, styrets regnskap, kontrollutvalgets beretning og 

beretning fra revisor 
Sak 10 Behandling av forslag og saker 
Sak 11 Fastsette medlemskontingent og treningsavgift 
Sak 12  Vedta idrettslagets budsjett og økonomihåndbok 
Sak 13 Valg 
Sak 14 Engasjere revisor til å revidere idrettslagets regnskap 
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Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede medlemmene 
 

Det opplyses om antall stemmeberettigede. 
 

Forslag til vedtak: 
Årsmøtet godkjenner de stemmeberettigede.   
 

Sak 2 Valg av dirigent 
 
Terje Wisth er forespurt om å stille som dirigent.  
 
Forslag til vedtak: 
Årsmøtet godkjenner Terje Wisth som dirigent.   

 
Sak 3 Valg av protokollførere(e)  
 

Protokollførere utnevnes i møtet. Det er foreslått fra styret at det tas opptak av møtet for 
referatformål. 
  
Forslag til vedtak: 
Forslaget ble vedtatt. 
 

Sak 4 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen  
 
To personer foreslåes og oppnevnes av årsmøtet til å underskrive protokollen.  
 
Forslag til vedtak: 
Forslaget ble vedtatt. 

 
Sak 5  Godkjenne forretningsorden 

Forslag til forretningsorden:  

• Hver avdeling gis inntil 3 minutter til gjennomgang av årsmelding + 2 minutter til å 
besvare spørsmål.  

• Møteleder/dirigent bestemmer når det skal settes strek for en sak eller diskusjon.  

• Ønskes ordet i en bestemt sak gis det tegn til møteleder om dette. Taletid er maks 3 
minutter første gang og 1 minutt andre gang i samme sak.  

• Ordinære saker vedtas med normalt flertall 

• Lov- vedtektsendringer krever 2/3 flertall  

• Valg kan etter årsmøtets ønske skje ved akklamasjon  

• Valg på Leder og Nestleder skal være skriftlig hvis det foreligger motkandidater 
 
Forslag fra styret:  
Forretningsorden godkjennes. 

 
Sak 6 Godkjenning av innkalling 

 
Forslag til vedtak: 
Innkallingen godkjennes. 
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Sak 7  Godkjenning av sakliste  
 
Forslag til vedtak: 
Saklisten godkjennes.  

 
Sak 8 Behandling av idrettslagets avdelingsårsberetning, protokoller og budsjett 

Sak 9.1 Hovedlagets årsberetning 
 
Hver avdeling går igjennom sin årsberetning, protokoll og budsjett. 
 
Forslag til vedtak: 
Årsberetningene godkjennes 
  

 
Sak 9 Behandling av idrettslagets årsberetning, regnskap, kontrollutvalgets beretning og 

beretning fra revisor 
 
Sak 9.1 
Styreleder går igjennom hovedlagets årsberetning 
 
Forslag til vedtak: 
Årsberetningen godkjennes. 
 
Sak 9.2   
Behandle hovedlagets regnskap. 
 
Daglig leder redegjør for regnskap. 

 
Forslag til vedtak: 
Regnskap og budsjett godkjennes.  
 
Sak 9.3 
Behandle kontrollutvalgets beretning 
 
Kontrollutvalget leser opp sin beretning. 
 
Forslag fra styret:  
Kontrollutvalgets beretning godkjennes 

 
Sak 9.4  
Behandle beretning fra engasjert revisor, leses opp av styreleder om ønskelig. 

 
Forslag fra styret: 
Revisors beretning godkjennes.  
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Sak 10 Behandling av forslag og saker 
  
Sak 10.1 Funkis ønsker å gå fra å være en egen avdeling til å bli en 

treningsgruppe under allidretten – Innsendt fra Funkis 
 
Funkis ønsker å gå fra å være en egen avdeling til å bli en treningsgruppe under allidretten. 
Historisk sett startet tilbudet som en egen treningsgruppe underlagt hovedlaget sidestilt 
med allidrett. 
 
Årsaken til at Funkis ble egen avdeling var for å få tildelt treningstid og også økonomiske 
midler. Det tok mange år å etablere Funkis som et tilbud for alle og et tilbud som fikk den 
respekt som den fortjener.  
 
Nå er vi kommet dit at Funkis er et tilbud som står seg selv, som ikke lenger trenger å kjempe 
om treningstid og som har etablert økonomi med støtte fra bank, kommune og gjennom 
LAM-midler. Funkis er et tilbud som er respektert og veletablert og det er nå på tide å 
tilbakeføre tilbudet til allidretten hvor det hører hjemme. 
 
Forslag til vedtak fra styret: 
Hovedstyret stiller seg bak årsmøtevedtaket til Klæbu IL Funkis.  
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Sak 10.2 Omstrukturering av hovedstyret – Innsendt fra Orientering 
 
Klæbu IL har utviklet seg i en retning der at hovedstyret har fått flere representanter etter 
hvert som det har blitt opprettet nye avdelinger. 
 
Slik som hovedstyret i Klæbu IL er organisert i dag med seks ink. vara rep. fra arbeidsutvalget 
(AU), samt en representant fra hver av de 11 avdelingene, blir dette et styre på 17 
representanter. 
 
Med så mange representanter i styret er det i dag utfordrerne for avdelingene å stille med 
samme representant til hovedstyremøtene noe som er meget uheldig for kontinuiteten i 
styrearbeidet og behandlingen av styresakene. 
 
Med et styre bestående av færre representanter vil det bli enklere å gjennomføre 
styrearbeidet. Et mindre styre vil være enklere å kalle inn på kort varsel 
dersom det er behov for det. 
 
Ved at avdelingene ikke er representert i hovedstyret vil dette gi større mulighet for å 
fokusere på avdelingsaktiviteten. Det vil like fullt være mulig å legge fram saker til 
hovedstyret, dersom det er ønskelig, eller det er saker som går utover Klæbu Ils 
fullmaktsmatrise. Avdelingene vil da få mulighet til å være til stede på hovedstyremøte for å 
legge fram sin sak. 
 
O-avdelinga vil med dette foreslå for årsmøtet i Klæbu IL at organiseringa av hovedstyret i 
Klæbu IL i fremtiden består av 5 styremedlemmer samt 2 vararepresentanter. 
Omorganiseringen blir gjort gjeldende fra årsmøtet 2023. Dagens AU blir hovedstyret i 
Klæbu IL, der styrerepresentantene sitter ut periodene sine. Dermed unngår man utskifting 
av hele styret samtidig. 
 
Valgkomiteen vil i fremtiden måtte vektlegge at styrerepresentanter som velges gjenspeiler 
og hensyntar alle avdelingenes interesser. 
 
Ved en eventuell omorganisering av hovedstyret i Klæbu IL vil avdelingene få tilsendt 
saksliste samt referat fra hovedstyremøtene på lik linje som i dag. 
 
Trøndelag Idrettskrets har også anbefalt Klæbu IL å se på lagets fremtidige organisering av 
hovedstyre ved å redusere størrelsen på styret. 
 
Forslag til vedtak fra styret: 
Hovedstyret stiller seg bak forslaget til Klæbu IL Orientering. 
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Sak 10.3 Annonsering av æresmedlem 
   
 Styret har et enstemmig vedtak på nytt æresmedlem. Æresmedlemmet presenteres av 
 styreleder. 
 

Forslag til vedtak: 
Årsmøtet tar informasjon til etterettning. 
 
 

Sak 11 Fastsette medlemskontingent og treningsavgift 
 
Sak 11.1 Fastsette medlemskontingent 
  
Kontingentene holdes uendret. 
 
Familiemedlemskap 500, enkeltmedlemskap 300 per år. 
 
Forslag fra styret: 
Kontingenten holdes uendret.   

 
 

Sak 12  Vedta idrettslagets budsjett, økonomihåndbok og fullmaktsmatrise  
 
Budsjett, økonomihåndbok og fullmaktsmatrise presenteres.  
 
Forslag til vedtak:  
Budsjett, økonomihåndbok og fullmaktsmatrise blir vedtatt. 
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Sak 13 Valg 
 
 13.1 Valg styre  

Styret i Klæbu IL består i dag av:  
Styreleder, 2022-2023:  Arild Bø (på valg) 
Nestleder, 2022-2024:  Christian Lorås  
Styremedlem, 2022-2024:   Randi Storsve   
Styremedlem,  2022-2024:   Monica Korsnes  
Styremedlem,  2022-2024:   Kristina Aarvik Husby (trukket seg fra verv, på valg)  
Vara,   2022-2023 (på valg): 
 
Valg av styreleder: 
Forslag fra valgkomiteen: 
Arild Bø velges for ett år. 

 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 
Valg av øvrig styremedlem: 
Det er ett styremedlem på valg. 
Forslag fra valgkomiteen: 
Jan Erik Strøm velges for to år. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 
Valg av varamedlem: 
Forslag fra valgkomiteen: 
Anne Cathrine Skaaren Moe velges som varamedlem til styret, for ett år. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
Dersom sak 10.2 blir vedtatt, valg av ytterlige varamedlem: 
Forslag fra valgkomiteen: 
Nytt varamedlem til styret er enda ikke funnet, valgkomiteen jobber med dette frem til 
årsmøtet. Varamedlem for ett år. 
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
13.2 Valg av kontrollutvalg  

 
Valg av leder i kontrollutvalget  
 Forslag fra valgkomiteen: 
Terje Sjøli velges som leder av kontrollutvalget.  
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
Valg av medlem i kontrollutvalget 
Forslag fra valgkomiteen:  
Ola Lædre velges som medlem av kontrollutvalget.  
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
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Valg av varamedlem til kontrollutvalget 
Forslag fra valgkomiteen:  
Johanne Hansen velges som varamedlem av kontrollutvalget.  
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
 
13.3 Valg av representanter til ting og møter i andre organisasjonsledd der idrettslaget har 
representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 
 
Forslag fra styret: 
Klæbu IL Drift AS er et heleid selskap av Klæbu IL. Styrets leder representerer idrettslaget i 
styret og generalforsamling i Klæbu IL drift.  
 
Vedtak: Forlaget ble vedtatt.   
  
 13.4 Valg av valgkomité  
Valg av leder i valgkomiteen  
Valgkomiteen har bestått av følgende personer:  
Ole Kristian Flatjord,  2020-2023 (på valg) 
Snorre Bromseth,  2022-2024 (ikke på valg) 
Ingrid Bjørklimark,  2022-2025 (ikke på valg) 
 
 Forslag fra styret: 
 
Det har vært normalt at personen med ett år igjen i valgkomiteen velges som leder. Derfor 
ønskes det at Snorre Bromseth rykker opp og velges som leder av valgkomiteen.  
 
Forslag til vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
 
Valg av medlem i valgkomiteen  
Forslag fra styret:  
Bjørn Rønningen ønskes som nytt medlem til valgkomiteen, velges for 3 år. 
Dersom Ingrid Bjørklimark blir valg inn i ski ønskes Mari Fredriksen inn i hennes sted for 2 år. 

 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt.  
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13.5 Valg styrer i avdelingene i henhold til avdelingenes årsmøter: 
 
Avdeling/Verv:  Navn:    Periode: 
 
Badminton: 
Leder:    Line Eldegard   (Ut 2023) 
Medlem:  Johnny Andersen  (Ut 2023) 
Medlem:   Kjell Holdbakk   (Ut 2024) 
Medlem:   Christin Jeanette Hagen  (Ut 2024) 
Medlem:   Julia Småvik   (Ut 2024) 
 
Basket:    
Leder:   Algirdas Audzijonis  (2023-2024) 
Medlem:  Jens Kalleklev   (2023-2025) 
Medlem:   Kelly Borsick   (2023-2024) 
 
E-sport: 
Leder:   Kjetil Johannessen   (2023-2024) 
Nestleder   Arild Messelt   (2023-2025) 
Medlem   Tonje Vanebo    (2023-2025) 
Medlem   Kristoffer Øwre Ytterdahl (2023-2025) 
Medlem   Fredrik Grande    (2023-2025) 
 
Fotball: 
Intet styre 
 
Funkis: 
Intet styre 
 
Gjenvollhytta: 
Leder:   Jørn Erik Berg   (2023-2024) 
Medlem:  Randi Kristin Skarva  (2023-2024)  
Medlem:   Haldor Grenstad  (2023-2024)  
Medlem:   Turid Dragsten   (2023-2024)  
Medlem:   Morten Kjøren    (2023-2024)  
Medlem:   Marius Loraas    (2023-2024)  
 
Hestesport: 
Leder:   Anita Dahlen   (Ikke oppgitt) 
Medlem:  Line Gundersen   (Ikke oppgitt) 
Medlem:   Anja Bondø   (Ikke oppgitt) 
Medlem:   Caroline Frislid   (Ikke oppgitt) 
Medlem:   Marianne Rønne  (Ikke oppgitt) 
Vara:   Trond Aune   (Ikke oppgitt) 
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Håndball:  
Leder:   Jørund Ulstad   (2023-2024)   
Medlem:  Trond Vegard Vik  (2023-2025) 
Medlem:   Per Inge Aagård  (2023-2025) 
Medlem:   Ole Kristian Flatjord  (2023-2025) 
Medlem:   May Linn Dahl Hegvold  (2023-2025) 
Medlem:  Lise Flatjord   (2023-2025) 
 
Ski: 
Leder:   Dag Ivar Hovdal   (2023-2024) 
Medlem:  Tone Arntsen Aadal  (2023-2025) 
Medlem:   Torstein Sundset  (2023-2024) 
Medlem:   Ingrid G. Bjørklimark   (2023-2025) 
Medlem:   Ivar Sjøli   (2023-2025) 
Medlem:  Camilla S. Moe   (Ikke på valg) 
 
Orientering: 
Leder:   Frode Støre Bergrem  (2023-2024) 
Medlem:  Henning Lysaker  (2023-2025) 
Medlem:   Kjersti Bø   (2023-2025) 
Medlem:  Kristin Moe   (Ikke på valg) 
Medlem:   Ingrid Lien Johnsen   (Ikke på valg) 
Vara:   Nils Ottar Svaan  (2023-2025) 
 
Svømming: 
Leder:   Marthe Kristiansen   (2023-2024) 
Medlem:  Ingvild Brøttem   (Ikke på valg) 
Medlem:   Ronald Sylte   (Ikke på valg) 
Medlem:   Lilly Schnitler   (2023-2024) 
 
Forslag til vedtak:  
1 - Styrene over vedtas av årsmøtet.  
 
2 - Hovedstyret i KIL får i ansvar for å oppnevne interimsstyre i den avdelingen som mangler 
styre. Dette er til det kan innkalles til ekstraordinære årsmøte i KIL. Et interimsstyre må være 
på plass innen utgangen av april. Deretter kaller hovedlaget til ekstraordinært årsmøte.   

 

Sak 14 Engasjere revisor til å revidere idrettslagets regnskap 

 
Forslag fra styret:  
RMS Norge AS engasjeres som revisor.  
 
Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 
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Klæbu, 20.03.2023 
 
Arild Bø  
Styreleder, Klæbu IL. På vegne av styret i KIL.  
 
 

 
 
 
 
 
 
Vedlegg:  
 

1. Årsberetning Hovedlaget 2023 
2. Offisielt årsregnskap KIL 2022 
3. Følgeskriv årsregnskap fra regnskapsfører 
4. Ledelseserklæring Klæbu IL 2023  
5. Revisjonsberetning 2022 Klæbu IL 
6. Budsjett 2023 for hovedlaget 
7. Økonomihåndbok 
8. Fullmaktsmatrise 
9. Kontrollutvalgets beretning 
10. Valgkomiteens innstilling  
11. Protokoller og årsberetninger for avdelinger 
12. Regnskap Avdelinger 2022 
13. Sommereventyret 2022 
14. Budsjetter Avdelinger 2023 
 


